
Zápis č. 5 ze zasedání zastupitelstva obce Věžnice konaného dne 16.3.2023 

Bod 1 – Zahájení schůze 

Jednání zastupitelstva obce Věžnice bylo svoláno v souladu s §91 odst.1 zákona č. 128/2000 

Sb., o obcích a zahájeno starostou Davidem Drahošem.  

Přítomno je všech 5 zastupitelů. MUDr. Stanislav Wasserbauer, Ing. Vítězslav Kunc a Tomáš 

Vavroušek jsou z pracovních důvodů omluveni a Adam Drahoš dorazí později. Starosta shledal 

zastupitelstvo jako usnášeníschopné dle §92 odst. 9 zákona o obcích.  

Ze zasedání zastupitelstva je pořizován zvukový záznam. 

Začátek 18:15 hod. 

 

Bod 2 – Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

Starosta D. Drahoš: „Navrhuji jako zapisovatele pana Milana Chalupníka, ověřovatele zápisu 

pana Ing. Antonína Kunce a pana Jaroslava Kunce.“ 

Návrh usnesení č. 24/2023 

Zastupitelstvo obce Věžnice schvaluje ověřovatele zápisu pana Ing. Antonína Kunce a pana 

Jaroslava Kunce. 

Pro: 5      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 24/2023 bylo schváleno. 

 

Bod 3 – Schválení programu 

Starosta D. Drahoš: „Program máme před sebou.“ 

 

Program:  
 

1) Zahájení 

2) Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

3) Schválení programu 

4) Rozpočtová opatření č. 1/2023, č. 2/2023 a č. 3/2023 

5) Smlouva o převodu majetku - mikrobus 

6) Darovací smlouva - HZS 

7) Vyřazení majetku 

8) Termínovaný vklad 

9) Informace z činnosti úřadu 

10) Rozprava členů zastupitelstva 

11) Závěr 

 

 



 

Návrh usnesení č. 25/2023 

Zastupitelstvo obce Věžnice schvaluje program zasedání. Viz příloha zápisu č. 2 

Pro: 5      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 25/2023 bylo schváleno 
 

Bod 4 – Rozpočtová opatření č. 1/2023, č. 2/2023 a č. 3/2023 

Starosta D. Drahoš: „V bodě č. 4 máme rozpočtová opatření. Čísla 1 a 2 se týkají prezidentských 

voleb. Opatření č. 3 je větší. Všechny položky jsou v návrhu dostatečně popsány.“  

 

Návrh usnesení č. 26/2023 

Zastupitelstvo obce Věžnice bere na vědomí rozpočtová opatření č. 1/2023 a č. 2/2023 a 

schvaluje rozpočtové opatření č. 3/2023. Viz přílohy zápisu č. 3, 4 a 5. 

Pro: 5      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 26/2023 bylo schváleno. 

 

Bod 5 – Smlouva o převodu majetku - mikrobus 

Starosta D. Drahoš: „Nyní máme před sebou smlouvu na převod mikrobusu. Hovořili jsme o 

tom již na únorovém zasedání. Předpokládám, že se od té doby nic nezměnilo“ 

 

Návrh usnesení č. 27/2023 

Zastupitelstvo obce Věžnice schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví k majetku České 

republiky č.j. HSJI-24-7/E-2023 s Hasičským záchranným sborem Kraje Vysočina. Viz příloha 

zápisu č. 6. Podpisem Smlouvy pověřuje starostu obce. 
Pro: 5      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 27/2023 bylo schváleno. 

 

Bod 6 – Darovací smlouva - HZS 

Starosta D. Drahoš: „V bodě č. 6 je Darovací smlouva s HZS kraje Vysočina. Souvisí to 

s převodem mikrobusu a také o tomto jsme se bavili na únorovém zasedání.“ 

 

Návrh usnesení č. 28/2023 

Zastupitelstvo obce Věžnice schvaluje Darovací smlouvu s Hasičským záchranným sborem 

Kraje Vysočina. Viz příloha zápisu č. 7. Podpisem Darovací smlouvy pověřuje starostu obce. 
Pro: 5      Proti: 0    Zdržel se: 0 



Usnesení č. 28/2023 bylo schváleno. 

 

Bod 7 – Vyřazení majetku 

Starosta D. Drahoš: „Z letošních inventur vyšly od jednotlivých komisí návrhy na vyřazení 

majetku. Dali jsme to všechno dohromady a výsledkem je následující seznam.“ 

 

Návrh usnesení č. 29/2023 

Zastupitelstvo obce Věžnice schvaluje vyřazení majetku obce Věžnice dle seznamu viz příloha 

zápisu č. 8.  

Pro: 5      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 29/2023 bylo schváleno. 

 

Bod 8 – Termínovaný vklad 

Starosta D. Drahoš: „Jak jsem Vás informoval mailem, obdrželi jsme již dotaci za realizované 

vrty. Mohli bychom tedy vložit další 2 miliony korun na Termínovaný vklad. Ideálně jen na 1 

měsíc, abychom v případě potřeby nečekali na peníze dlouho. S tím, že pokud by peníze nebyly 

potřeba, automaticky bychom to prodlužovali, dokud by zastupitelstvo nerozhodlo o 

ukončení. Dobře se nám jeví nabídka u ČSOB.“   

 

Návrh usnesení č. 30/2023 

Zastupitelstvo obce Věžnice souhlasí s vložením částky 2 000 000,- Kč na nový termínovaný 

vklad u Československé obchodní banky, a.s. na dobu 1 měsíce s automatickým 

prodlužováním, dokud zastupitelstvo nerozhodne jinak. Zastupitelstvo pověřuje starostu obce 

provedením všech k tomu potřebných úkonů.  
Pro: 5      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 30/2023 bylo schváleno. 

 

V 18:35 dorazil Adam Drahoš 

 

Bod 9 – Informace z činnosti úřadu 

Starosta D. Drahoš: „Od začátku tohoto volebního období řešíme s panem místostarostou 

most v horní části obce. Nyní se nám konečně podařilo vyřídit cenovou nabídku na diagnostiku 

mostu.“ 

Místostarosta M. Chalupník: „Diagnostika nám řekne, jakým způsobem most opravit, jestli se 

přiklonit k vybudování nového širšího mostu, nebo opravit stávající. U opravy je ale riziko, že 

by nám oprava mostu nevyřešila dalších nutné investice v budoucnu.“ 



 

Návrh usnesení č. 31/2023 

Zastupitelstvo obce Věžnice souhlasí s cenovou nabídkou společnosti Mostní a silniční, s.r.o. 

Brno na diagnostické práce mostu ev.č. 3504-1 (ev.č. 1c-M1) v obci Věžnice. Viz příloha zápisu 

č. 9. 

Pro: 6      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 31/2023 bylo schváleno. 

 

Místostarosta M. Chalupník: „V souvislosti s probíhající přístavbou kulturního domu jsme si 

řekli, jestli nevyměnit desky na stolech na sále. Jsou už dost omlácené. Nechali jsme si nacenit 

od pana Horského z Dolní Jablonné dvě varianty. Kloníme se pro desky o tloušťce 25 mm. 

Montáž by provedli obecní zaměstnanci.“  

 

Návrh usnesení č. 32/2023 

Zastupitelstvo obce Věžnice souhlasí s cenovou nabídkou č. 23NA00013 od Jaroslava 

Horského, Dolní Jablonná na výrobu stolových desek a stínících lamel do sálu kulturního domu. 

Viz příloha zápisu č. 10. 

Pro: 6      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 32/2023 bylo schváleno. 

 

Starosta D. Drahoš: „Na posledním zasedání jsme s panem místostarostou informovali 

mimo jiné i o tom, že jsme oslovili pana Jana Kunce z čp. 113, zda by nevedl obecní kroniku. 

Dnes jsem s panem Kuncem mluvil a jde do toho. Do kdy jste pane Ing. Málku schopen mu 

předat materiály, které ke kronice máte? Do konce dubna?  

Ing. Josef Málek: „Do konce dubna to zvládnu.“ 

 

Návrh usnesení č. 33/2023 

Zastupitelstvo obce Věžnice pověřuje vedením obecní kroniky pana Jana Kunce bytem Věžnice 

113 a ukládá panu Ing. Josefu Málkovi předat všechny materiály k obecní kronice novému 

kronikáři do 30.4.2023. 

Pro: 6      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 33/2023 bylo schváleno. 

Místostarosta M. Chalupník informoval zastupitele o probíhajících stavbách: ,,U přístavby KD 

po stavební stránce problém není, ale při podrobnější prohlídce přípojky elektro se zjistilo, že 

obec bude muset upravit odběrné místo dle stávajících norem. U stavebních úprav na budově 

OÚ budeme muset vyměnit staré dveře do sklepa za nové i se zárubněmi a taky bude nutná 

výměna parapetů u oken. Tím přibudou drobné zednické práce ohledně montáží. A na opravě 

vazby střechy začala pracovat firma pana Tesaře.“   



Starosta dále informoval zastupitele o podání žádostí o dotaci z Fondu Vysočiny – služby na 

provoz knihovny, rozvoj venkova na budovu OÚ, památky na bývalou kovárnu a na Místní 

agendu. Dále informoval o tom, že pokračuje projektová činnost ohledně rybo chodu a 

přístavby budovy ke škole. Pokračují také projektové práce na úpravu veřejného prostranství 

návsi v Horní Věžnici a nastínil celoroční kulturní program akcí spolupořádané obcí. 

 

Návrh usnesení č. 34/2023 

Zastupitelstvo obce Věžnice bere na vědomí informace přednesené starostou obce. 

Pro: 6      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 34/2023 bylo schváleno. 

 

Bod 10 – Rozprava členů zastupitelstva 

Zastupitelé hovořili o budoucím směřování obce v oblasti energetiky, místního hospodářství 

(vodovod, kanalizace, komunikace a odpadové hospodářství), služeb občanům a přípravy 

stavebních projektů. 

 

Bod 11 – Závěr  

V 19:50 hodin starosta jednání ukončil, poděkoval zastupitelům za účast a popřál jim hezký 

večer. 

 

 

Ověřili:                    

        Ing. Antonín Kunc   ……..……………………………… 

 

 

                                             Jaroslav Kunc    ……………………………………… 

               

 

starosta David Drahoš    ……………………………………… 


